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§1 OFMÖ Studierådsordförande Oskar Damkjaer förklarade mötet öppnat
kl 12:14.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2019-12-11

§6 Information från
Externa
Representanter

Svensk Land rover club 5808: Adam är medlem.

§7 Meddelanden Det är nice med baguette.

Adam ska på möte med kinagruppen. Är Kina etiskt? 2019 våren
fanns det mycket positivt men en del utmaningar. Reglerteknik
ska ha en representant. Vi ska försöka öka söktrycket på C, D
och E. Är det rätt att sammarbeta med en diktatur? Det ska vara
’etiskt’ och ’säkert’ enligt lth. Etnisk ’förflytning’ är kanske inte
helt etiskt. Vi får ingen positiv effekt av att sluta byta med Kina.
Det finns problem med att de är ganska stela, du måste läsa viss
propaganda kurs. Det är svårt att resa hur som helst. Försöker
få bort propagandan genom att säga att vi läser den i Sverige.
Visa regler är inte unika för Kina. Även om propagandan inte är
helt korrekt, så kan det vara bra och intressant att veta var de
lär ut till sina studenter. De har mycket senare labbar och före-
läsningar. Men de är lediga 4 dagar i veckan. Vi vill inte ta bort
Kinainriktningen, i alla fall inte om vi inte har ett bättre förslag
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som ersätter det.

§8 SRX Det var en trevlig brunch i söndags.

§9 Valärenden och
nomineringar

Två sektionsansvariga för her tech future. Det är en post på triv-
selrådet. Det är 120 gymnasieelever som kommer hit udner 3 da-
gar. Sektionsansvarig her tech future, Her tech Future Represen-
tant.

• Mimmi Hansson, som sektionsansvariga för Her Tech Futu-
re.

• Caroline Nilsson, som sektionsansvariga för Her Tech Futu-
re.

Mötet beslöt

att välja Mimmi Hansson, som sektionsansvariga för Her Tech
Future.

att välja Caroline Nilsson, som sektionsansvariga för Her Tech
Future.

§10 Avslutade kurser Det har kommit väldigt få CEQ kalleser till möten. Webbsäkerhet
och Digkom har haft CEQ möte. Klaga!

§11 Pågående kurser Grundkurs programmering, EDAA45, Existerar gud? Rosa skjor-
tor och Kalsonger? Slutade i sång. Sen var det lite information till
studenterna. Han sa till elever att fylla in CEQ-enkäter.

Canvas är jobbigt.

Affärsdriven programvaruutveckling, ETSF25, är fortfarande job-
bigt. Man har den för att vi behöver ekonomi och etik. Elisabeth
är inte speciellt uppskattad. Det man får lära sig på kursen är in-
te det som man borde lära sig. Man får svensklektioner. Man ska
använda rätt pluralböjningar av verb? Det är bättre att argumen-
tera för att innehållet är dåligt än att kursen går dåligt. Svårt att
få bort en lärare som inte vill ändra på sig.

Datorteknik, EITF70, Alla labbhandlerana säger att de har hop-
pat skepp för att de har varit väldigt tungt belastade. Hur kom-
mer detta lösa sig? De överarbetade sig väldigt mycket när de
gjorde kursen bättre. Men labbarna är bra. Om vi inte får ha
kvar dem som labbledare kan det bli mycket sämre. Den är ok
nu men labbarna kan bli sämre. Labbhandledare sammarbeta-
de inte med föreläsare så föreläsningarna och labbarna var inte
synkade. Lektionerna är för labbarna och Föreläsningarna är inte
det. Gå på lektionerna. Labbredovisningarna tar väldigt lång tid.
Hinner inte knappt redovisa på tid

Internetprotokoll, ETSF05, kursen är relevant med innerhållet.
Duggorna och hur man ska klara dem är väldigt svårt. Han går
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inte igenom problem på föreläsningar, det är bara teori. Ip:n är
helt implementeringsfri. Hon som är doktorand märks att hon
inte vill vara där. Svarar på knaglig engelska. Studenterna får
inte den hjälp de skulle behöva. Klassen gemensamt måste hjäl-
pas åt för att komma igenom projektet för att instruktionerna är
så dåliga. De säger till efter hur man skulle lösa problem på dug-
gan. De sa att svaret fanns i en bok som de knappt ha nämnt. ’Läs
den här boken om du vill veta mer’. Mycket fel i duggorna och
svårt att följa vad han menar. Duggor är ganska orättvisa. Det
finns 4 duggor, de ska in söndag kväll. Du får aldrig se svaren,
om du failar duggan får du kompleteringsuppgift som är jobbi-
gare än duggan. I Ip:n failar du kursen om du får dåligt på dug-
gan. Du har två försök och du måste ha 20h mellan varje försök.
De står fel när duggorna stänger så studenternas plannering.

Matematisk statistik, FMS012, är också quiz, du får alla svar ef-
ter du har failat quizen. Björn plannerade att ha en massiv paral-
leltentarättning med väldigt utförliga rättningsmallar. Detta är
lagligt. Detta för att de ska gå snabbare och för att de ska vara
billigare. Man ska få en väldigt utformad labb och sen sitter man
i ca 4-5h och rättar.

§12 Övrigt Tack för den här tiden!

När drar mötena igång efter tentaperioden? Efter tentaperioden!

Ta gärna mat som är kvar så det slipper slängas

§13 OFMA Mötesordförande Oskar Damkjaer förklarade mötet avslutat kl
13:04.

Vid protokollet

Emil Friberg
Studierådssekreterare

Justeras

Oskar Damkjaer
Studierådsordförande
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